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Protokół nr 38/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Gminy Mszana 
w dniu 24 października 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 24 października 2022 r. o godz. 14.30, a zakończono o godz. 
15.35 tego samego dnia. 
Posiedzenie odbyło się na sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. Obecnych 
było 6 z 8 członków Komisji. Obecni: 

1. Roman Bura 
2. Marek Kotula 
3. Piotr Kuczera 
4. Krzysztof Rduch 
5. Wioleta Szotek 
6. Beata Wieszołek. 

Nieobecni byli Radni: Ilona Mura i Marek Liśnikowski. 
W posiedzeniu wzięli również udział: Z-ca Wójta Gminy Błażej Tatarczyk, 
Skarbnik Małgorzata Gąsior, Sekretarz Joanna Szymańska,  kierownicy i 
pracownicy urzędu oraz mieszkaniec.  Listy obecności radnych i gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia 

Posiedzenie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Komisji Pani Beata 
Wieszołek. Po stwierdzeniu prawomocności obrad powitała radnych oraz gości i 
przedstawiła proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 

19 września 2022 r. 
3. Informacja na temat przetargów rozstrzygniętych w bieżącym roku. 
4. Informacja na temat pozyskanych przez Gminę środków z funduszy 

unijnych i budżetu Państwa. 
5. Sprawy bieżące - opiniowanie projektów uchwał. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

Punkt 2.  Przyjęcie protokołu 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 19 września 2022 
r. radni otrzymali w materiałach. Nie było uwag do protokołu. Prowadząca 
obrady zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.  
Głosowało 6 Radnych. Protokół został jednogłośnie przyjęty.  
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Pkt. 3. Informacja na temat przetargów 

Informację o przetargach w bieżącym roku przedstawiła Pani Barbara Banko, 
insp. ds. zamówień publicznych. 
W bieżącym roku zostało przeprowadzonych 17 postępowań przetargowych: 

1. Kompleksowa dostawa gazu dla jednostek gminy Mszana - przetarg 
nieograniczony. Postępowanie unieważnione, brak ofert; 

2. Kompleksowa dostawa gazu dla jednostek gminy Mszana - II przetarg 
nieograniczony. Postępowanie unieważnione, brak ofert; 

3. Remont ciągu komunikacyjnego dróg gminnych w sołectwie Mszana - 
robota budowlana. Przetarg rozstrzygnięty, zadanie w trakcie realizacji; 

4. Remont cząstkowy nawierzchni dróg gminnych w Gminie Mszana - 
robota budowlana. Przetarg rozstrzygnięty, zadanie zrealizowane 

5. Remont parkingu dla samochodów osobowych - modernizacja 
infrastruktury ułatwiającej dostęp do atrakcji kulturowych i 
przyrodniczych przez odwiedzających ze specjalnymi potrzebami - robota 
budowlana. Postępowanie unieważnione; 

6. Dostawa energii - przetarg nieograniczony, przeprowadza go Gmina 
Lubin w ramach grupy zakupowej. Postępowanie w trakcie; 

7. Remont parkingu dla samochodów osobowych - modernizacja 
infrastruktury ułatwiającej dostęp do atrakcji kulturowych i 
przyrodniczych przez odwiedzających ze specjalnymi potrzebami - II 
postępowanie - robota budowlana. Postępowanie unieważnione; 

8. Remont parkingu dla samochodów osobowych - modernizacja 
infrastruktury ułatwiającej dostęp do atrakcji kulturowych i 
przyrodniczych przez odwiedzających ze specjalnymi potrzebami - III 
postępowanie - robota budowlana. Postępowanie unieważnione; 

9. Kompleksowa dostawa gazu ziemnego wysokometanowego typu E dla 
Gminy Mszana i jej jednostek organizacyjnych - przetarg nieograniczony. 
Postępowanie unieważnione;  

10.  Dostawa sprzętu komputerowego i oprogramowania w ramach projektu 
pn. "Cyfrowa Gmina" - dostawa. Postępowanie częściowo unieważnione; 

11.  Dostawa sprzętu komputerowego w ramach projektu grantowego - 
GRANTY PPGR - dostawa. Postępowanie unieważnione; 

12.  Dostawa sprzętu komputerowego w ramach projektu grantowego - 
GRANTY PPGR - dostawa. Przetarg rozstrzygnięty, zadanie zrealizowane; 

13.  Dostawa sprzętu komputerowego i oprogramowania w ramach projektu 
pn. "Cyfrowa Gmina" - dostawa. Przetarg rozstrzygnięty; 

14.  Remont parkingu dla samochodów osobowych - modernizacja 
infrastruktury ułatwiającej dostęp do atrakcji kulturowych i 
przyrodniczych przez odwiedzających ze specjalnymi potrzebami - IV 
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postępowanie - robota budowlana. Przetarg rozstrzygnięty po dołożeniu 
środków w budżecie; 

15.  Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych pochodzących z 
terenu Gminy Mszana w okresie od 01.01.2023 do 31.12.2023 - przetarg 
nieograniczony. Postępowanie w trakcie; 

16.  Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych - 
robota budowlana. Postępowanie w trakcie; 

17.  Zimowe utrzymanie dróg gminnych na terenie Gminy Mszana w sezonie 
2022/2023 - usługa. Postępowanie w trakcie, wybrano firmy. 

 
Pytania zadawali: 
 Przewodnicząca Komisji Beata Wieszołek – w sprawie unieważnienia 

przetargu na dostawę gazu dla jednostek gminy Mszana – jak długo gmina 
może  korzystać z umowy rezerwowej? 

 Insp. B. Banko odpowiedziała – trudno powiedzieć. 
 Radna Wioleta Szotek – czy w przetargu na odśnieżanie ulic wybrano te 

same firmy, co w roku poprzednim? 
 Pani B. Banko odpowiedziała – w Gogołowej tak, czyli SKR. Natomiast w 

Mszanie i Połomi wygrała firma FHU Dawid Gasidło z Połomi. 
Więcej pytań nie było. 

Pkt. 4. Informacja na temat pozyskanych przez Gminę środków z 
funduszy zewnętrznych 

Informację na temat pozyskanych przez Gminę środków z funduszy 
zewnętrznych przedstawiła Pani Dorota Rajszys – Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Funduszy Zewnętrznych. W okresie od 2021 do 
października 2022 roku pozyskano środki z następujących funduszy: 

1. „Cyfrowa Gmina” - 199.254,23 zł na realizację projektu grantowego w 
ramach Osi Priorytetowej V Rozwój Cyfrowy JST oraz wzmocnienie 
cyfrowej odporności na zagrożenia REACT-EU Programu Operacyjnego 
Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Celem realizacji grantu jest 
zwiększenie cyberbezpieczeństwa w obszarach realizacji usług 
publicznych należących do zadań ustawowych Gminy Mszana oraz 
zabezpieczenie ciągłości udostępnianych usług poprzez doposażenie 
infrastruktury serwerowej i modernizację niewydolnej sieci wi-fi urzędu. 
W ramach zadania zaplanowano również wymianę sprzętu i zakup 
nowych komputerów stacjonarnych i laptopów, co znacznie poprawi 
jakość świadczonych usług publicznych i przyczyni się do lepszej ochrony 
danych. Projekt obejmuje również przeprowadzenie diagnozy 
cyberbezpieczeństwa, która przyczyni się do wzmocnienia cyfrowej 
odporności na zagrożenia. Projekt zostanie zrealizowany i rozliczony do 
końca 2022. 
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2. Granty PPGR: projekt dofinansowany z Funduszy Europejskich „Wsparcie 
dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR” w 
ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 Osi 
Priorytetowej V Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 
odporności na zagrożenia REACT-EU działania 5.1. Celem projektu jest 
wsparcie rodzin popegeerowskich z dziećmi w zakresie dostępu do 
sprzętu komputerowego. W ramach projektu Gmina Mszana zakupiła 5 
laptopów dla dzieci z rodzin popegeerowskich na łączną kwotę 12.238,50 
zł. Środki te zostały w całości pozyskane z Programu. Trwa oczekiwanie 
na możliwość rozliczenia projektu w systemie. 

3. „Dostępny Urząd”: dofinansowanie ze środków Fundacji JSW w kwocie 
15.900 zł, wkład własny niepieniężny: 1.829 zł. W ramach zadania 
zostanie zakupione: krzesło do transportu osób niepełnosprawnych, 
pętla indukcyjna, linie naprowadzające, klawiatura komputerowa dla 
osób niepełnosprawnych do POK, nakładki brajlowskie oraz wytyczone 
zostaną miejsca dla osób niepełnosprawnych przed UG w Mszanie. 
Projekt zostanie zrealizowany do końca 2022 r. 

4. Na zadanie „Budowa oświetlenia LED ogólnodostępnego boiska w 
Mszanie” - dofinansowanie ze środków budżetu Województwa Śląskiego 
w formie dotacji celowej w Marszałkowskim Konkursie „Inicjatywa 
sołecka” na realizację zadania w wysokości 23.586,50 zł. Koszt całkowity 
zadania (pokryty także ze środków funduszu sołeckiego) wynosi 
71.664,45 zł. Wniosek o płatność został złożony w październiku 2022 r. 

5. Dofinansowanie ze środków Fundacji JSW w kwocie 20.000 zł na zadanie 
„Uatrakcyjnienie miejsca wypoczynku mieszkańców Gminy Mszana 
poprzez wykonanie nasadzeń zieleni w Parku Aktywnej Rekreacji w 
Mszanie”. Wkład własny niepieniężny Gminy wyniósł 2.233,50 zł. Projekt 
został zrealizowany i rozliczony w sierpniu 2022 r.  

6. Projekt „Rozwój infrastruktury rekreacyjnej poprzez zakup urządzeń na 
skatepark w Połomi”. Projekt jest w ocenie PROW, zdobył pozytywną 
ocenę LGD. Dofinansowanie wynosi 64.226 zł. Całkowita wartość zadania 
- 101.475 zł. W ramach zadania zaplanowano zakup urządzeń na 
skatepark w Połomi, które uległy zniszczeniu.  

7. Projekt „Zwiedzaj i poznawaj - na szlaku wież i platform widokowych w 
Euroregionie Silesia”. Pozyskane dofinansowanie z Euroregionu Silesia - 
ok. 135.600 zł, całkowita planowana wartość zadania ok. 355.000 zł. W 
ramach zadania zaplanowano remont parkingu dla samochodów 
osobowych przy platformie widokowej w Mszanie oraz montaż tablicy i 
druk widokówek promocyjnych. Projekt w partnerstwie z czeskim 
miastem Budisov nad Budisovkou. Termin realizacji inwestycji 
przedłużony do 30.04.2023 r.  
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8. Dofinansowanie w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład 
w wysokości 4.659.254,75 zł na zadanie pn.: „Remont ciągu 
komunikacyjnego dróg gminnych w sołectwie Mszana”. Całkowita 
planowana wartość zadania to 4.904.478,68 zł. Planowany termin 
zakończenia projektu - sierpień 2023 r.  

9. Dofinansowanie w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład 
w wysokości 7.450.000,00 zł na zadanie pn. „Termomodernizacja 
budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Połomi wraz z remontem”. 
Całkowita planowana wartość projektu to  8.764.705,88 zł. 
Przewidywany termin zakończenia - czerwiec 2024 r. 

10.  Dofinansowanie w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski 
Ład w wysokości 2.550.000,00 zł na zadanie pn. „Zagospodarowanie 
terenu centrum wsi w celu poprawy dostępności do infrastruktury 
społecznej”. Całkowita planowana wartość zadania: 3.000.000 zł. 
Przewidywany termin zakończenia - luty 2024 r. 

11.  Dofinansowanie w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski 
Ład /edycja dla gmin popegeerowskich/ w wysokości 2.500.000,00 zł na 
zadanie pn. „Aktywizacja życia społecznego i poprawa stanu zdrowia 
mieszkańców poprzez rozbudowę infrastruktury sportowej sołectwa 
Gogołowa”. Całkowita planowana wartość zadania: 2.551.020,41 zł. 
Przewidywany termin zakończenia: listopad 2023 r. 

12.  Dofinansowanie w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski 
Ład /edycja dla gmin popegeerowskich/ w wysokości 500.000 zł na 
zadanie pn. „Termomodernizacja szkoły w Gogołowej”. Przewidywana 
wartość całkowita: 510.204,08 zł. Przewidywany termin zakończenia: 
czerwiec 2024 r.  

Projekty dla Szkół przygotowane przez Urząd Gminy: 
1. „Laboratoria przyszłości” - wsparcie na realizację inwestycyjnych zadań 

jednostek samorządu terytorialnego polegających na rozwijaniu szkolnej 
infrastruktury: 

 w Szkole Podstawowej w Gogołowej, dofinansowanie: 35.000 zł 
 w szkole Podstawowej w Mszanie, dofinansowanie: 97.100 zł 
 w Szkole Podstawowej w Połomi, dofinansowanie: 73.200 zł 

2. „Prosto do celu” - gimnastyka korekcyjna dla uczniów Szkoły 
Podstawowej w Mszanie. Dofinansowanie z Fundacji JSW, 90%, w kwocie 
23.994 zł 

3. „Trzymamy się prosto”- gimnastyka korekcyjna dla uczniów Szkoły 
Podstawowej w Gogołowej. Dofinansowanie z Fundacji JSW, 90%, w 
kwocie 17.424 zł 
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4. „Postawa to podstawa”- gimnastyka korekcyjna dla uczniów Szkoły 
Podstawowej w Połomi. Dofinansowanie z Fundacji JSW, 90%, w kwocie 
30.204 zł  

Projekty złożone, które nie otrzymały dofinansowania: 
1. „Dostępny samorząd” - GRANTY PFRON – pozytywna ocena formalna i 

merytoryczna. Z powodu ograniczonych środków projekt nie otrzymał 
dofinansowania. 

Pytania zadawali: 
 Radny Roman Bura – w sprawie projektu dla rodzin popegeerowskich: 

jedyny PGR na naszym terenie był w Gogołowej, czy to z niego pochodzą 
osoby, które otrzymały darmowe laptopy? 

 Odpowiedzi udzieliła Kierownik D. Rajszys – 5 osób, które otrzymały 
darmowy sprzęt komputerowy to dzieci pochodzące z rodzin, które były w 
stanie udokumentować, że ktoś z członków rodziny pracował w PGR. Nie 
musiał to był akurat PGR w Gogołowej. 

Więcej pytań nie było. 

Pkt. 5. Sprawy bieżące - opiniowanie projektów uchwał 

W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał: 
 w sprawie zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok 

Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Pani Skarbnik Małgorzata 
Gąsior. 
Pytania zadawali: 
 Radny Piotr Kuczera zadał pytanie o środki wprowadzane do budżetu w 

Dziale 853 Rozdz.85395 – Środki z Funduszu p/działania COVID-19 na 
wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych – 157.590,00 zł. Czy są to 
środki dla rodzin, które przyjmują uchodźców z Ukrainy? 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że środki te wpłynęły z budżetu państwa na 
wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych, które nie ogrzewają domów 
węglem, tylko innymi rodzajami paliwa, jak pellet, olej opałowy czy gaz LPG. 

 Radny P. Kuczera zadał pytanie o przeznaczenie środków w Dziale 926 
Rozdz.92601 – Zakup usług pozostałych w Gminnym Ośrodku Sportu w 
Mszanie – 5.231,36 zł. 

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że są to środki potrzebne za przeglądy, wywóz 
nieczystości, materiały biurowe oraz środki czystości i do uzdatniania wody, 
gdyż ceny tych towarów mocno poszły w górę w ciągu roku. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, czym podyktowane są dodatkowe 
wydatki na wynagrodzenia w szkołach, Skarbnik odpowiedziała, że środki te 
były zaplanowane przez dyrektorów przy składaniu wniosków do budżetu 
przy planowaniu budżetu na 2022 rok, jednak częściowo zostały ścięte w 
celu zbilansowania budżetu. Obecnie należy zwiększyć budżet o te środki. 
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Więcej pytań nie było. 
Prowadząca obrady poddała do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok.  
Głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mszana na lata 2022 - 2029 

Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Skarbnik Małgorzata 
Gąsior, informując, że zmiany w WPF polegają na dostosowaniu zapisów do 
zmian w budżecie. 
Do projektu nie było pytań. Prowadząca obrady poddała do zaopiniowania 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Mszana na lata 2022 – 2029.  
Głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 

 w sprawie poparcia apelu w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT 
na drewno opałowe 

Przewodnicząca B. Wieszołek poinformowała, że na sesji Rady Gminy w dniu 28 
września zostało odczytane pismo Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „Kominki i 
piece”, z prośbą o poparcie apelu w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT 
na drewno opałowe. Rada Gminy skierowała  pismo pod obrady Komisji 
Budżetu i Infrastruktury celem przygotowania projektu uchwały.  
Przewodnicząca odczytała proponowany projekt uchwały. Stanowi on załącznik 
nr 3 do protokołu. Nie było uwag do projektu ani propozycji innych zapisów.  
Przewodnicząca poddała do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie poparcia 
apelu w sprawie wprowadzenia zerowej stawki VAT na drewno opałowe. 
Głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 
 Radna Wioleta Szotek zapytała, czy ruszą w końcu prace na terenie 

rewitalizacji? 
 Z-ca Wójta odpowiedział, że już powoli ruszają. Pracownicy firmy wykonują 

izolację i zabezpieczają fundamenty. Firma miała kilka dni temu podpisać 
umowę z podwykonawcą na realizację dachu. Gmina tę umowę 
zaakceptowała. Również na dostawę okien zamówienie jest realizowane. 

 Radny P. Kuczera – czy przed zimą nie będzie już łatania ubytków na 
drogach? 
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 Z-ca Wójta odpowiedział, że z puli na remonty cząstkowe wszystkie środki 
zostały wykorzystane, nie ma dodatkowych. Niektóre ubytki naprawią 
jeszcze pracownicy techniczni gminy, zostały złożone zamówienie na asfalt 
na zimno. 

 Na pytanie Radnego Krzysztofa Rducha, czy zdrapkę z remontu ulicy 
Mickiewicza można wykorzystać, Z-ca Wójta odpowiedział, że materiał ten 
jest gromadzony na składzie przy ulicy Tuskera i będzie wykorzystany do 
poprawy stanu bardziej zniszczonych dróg. 

 Radna W. Szotek poinformowała, że w Gogołowej na ul. Wiejskiej na 
przystanku autobusowym została zbita szyba. Trzyma się tylko dzięki 
okleinie. 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że gmina wie już o tej sprawie. 
 Radny K. Rduch przekazał pytania od mieszkańców ul. Dębowej, czy droga ta 

będzie w całości odśnieżana? 
 Pan Z-ca Wójta odpowiedział, że będzie odśnieżana na odcinku, gdzie są 

budynki zamieszkane, tak jak do tej pory. Nie będzie odśnieżany sam 
końcowy, odległy odcinek, gdzie są budynki niezamieszkałe. 

 Na pytanie Pana Radnego Rducha o dalszy remont ul. Chabrowej, Pan Z-ca 
Wójta odpowiedział, że Gmina  jest na etapie regulowania spraw 
własnościowych - przejmowania odcinka od strony ul. Wodzisławskiej. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery czy Gmina ma propozycję rozwiązania 
problemu mieszkańca odnogi ul. Mickiewicza, kwestii znaków ustawionych 
na prywatnym terenie, Z-ca Wójta odpowiedział, że sprawa jest 
skomplikowana, nie wiadomo, jak Gmina powinna się do tego 
ustosunkować. Jest to typowy spór sąsiedzki, który powinien chyba zostać 
rozwiązany na drodze sądowej pomiędzy właścicielami gruntów. Gmina w 
tej sprawie odpowiedziała na pismo z Policji, z pytaniem, czy posesja jest 
skomunikowana z drogą publiczną – jest. Znaki zostały ustawione przez 
gminę na podstawie zatwierdzonej organizacji ruchu, wg zapewnień byłego 
pracownika urzędu, który pilotował tę sprawę, były zgody od poprzednich 
właścicieli. 

 Na pytanie mieszkańca, Pana Jarosława Wala, jaki jest zakres remonty ul. 
Mickiewicza – czy remont nawierzchni wraz z podbudową – Z-ca Wójta 
odpowiedział: zakres remontu ciągu obejmuje wymianę podbudowy, nowe 
kratki ściekowe, ułożenie krawężników z jednej strony wyniesionych, by 
zatrzymać wodę oraz położenie asfaltu. 

 Radny P. Kuczera zwrócił uwagę, że wykonany na zlecenie JSW remont 
nawierzchni ulicy Górniczej pozostawia wiele do życzenia w kwestii estetyki 
wykonania. 

 Pan Z-ca Wójta odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę, ale cieszy się, że 
dzięki współpracy z JSW udało się zrealizować tak duży zakres. Wcześniej 
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przy drodze nie było obrzeży, dlatego nie zostały zamontowane również 
teraz. Położenie nowej nawierzchni kosztowało 1,5 mln złotych, na co gmina 
nie musiała wydać żadnych środków. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, czy zlokalizowano już przecieki na dachu 
remizy strażackiej w Mszanie, Radny i Prezes OSP Pan Roman Bura 
odpowiedział, że na części dachu wykonano naprawy, inspektor z Urzędu 
Gminy sprawdzi w czasie opadów, czy pojawią się zacieki. 

 Mieszkaniec Pan Jarosław Wala zadał pytanie o przecieki w szatni sportowej 
na cieknącym brodziku. Wyraził zdanie, że woda przecieka przy kratce 
odpływu. 

 Odpowiedzi udzielił Pan Z-ca Wójta – zostały przeprowadzone prace 
naprawcze, wymieniono rurę na nową, obecnie jest monitorowane, czy te 
prace zlikwidowały problem, czy nadal występuje. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery, ile obecnie osób z Ukrainy znajduje się w 
miejscach samorządowych, odpowiedzi udzieliła koordynator ds. 
uchodźców, Pani Joanna Szymańska – w samorządowym miejscu 
zakwaterowania, utworzonym w budynku szatni sportowej w Mszanie, 
przebywa 25 osób. Miejsca w OSP Połomi i w salkach katechetycznych w 
Mszanie zostały na dzień dzisiejszy zdjęte z ewidencji wojewody. Na razie 
liczba osób z Ukrainy nie jest duża, być może zacznie się ruch przed zimą, 
spowodowany chęcią ściągnięcia bliskich starszych osób, którym może być 
trudno przeżyć zimę w bombardowanym kraju. Oprócz jednej rodziny, w 
przypadku wszystkich innych przynajmniej 1 osoba ma pracę i źródło 
utrzymania. Gmina zapewnia wyżywienie, jest to opłacane ze środków 
przekazywanych przez wojewodę, podobnie jak zakup środków czystości i 
opłaty. Od września w miejsce cateringu goście z Ukrainy otrzymują bony do 
sklepu spożywczego i sami przygotowują sobie posiłki. 

 Na pytanie Radnego P. Kuczery w kwestii dystrybucji węgla przez samorząd, 
odpowiedzi udzielił Pan Z-ca Wójta – Gmina prowadzi daleko posunięte 
przygotowania, jeśli wejdzie odpowiednia ustawa i samorządy będą miały 
pośredniczyć w dystrybucji węgla dla mieszkańców. Zapotrzebowanie będzie 
szacowane na podstawie danych z deklaracji CEEB, zakładając, że 50 procent 
użytkowników nie ma jeszcze węgla. Według planów rządu, do końca tego 
roku mieszkaniec będzie mógł zakupić 1,5 tony, od stycznia 2023 – kolejne 
1,5 rony. Gmina jest po wstępnych rozmowach z przedsiębiorcami, którzy 
zajęliby się składem i dystrybucją. Samorząd nie jest w posiadaniu wagi ani 
innego potrzebnego sprzętu, dlatego niezbędna będzie współpraca z 
okolicznymi składami. Trwają uzgodnienia i konsultacje, także z innymi 
samorządami. 

Więcej pytań nie było. 
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Punkt 6. Zakończenie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Beata Wieszołek zamknęła 
posiedzenie Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury 
/-/  
Beata Wieszołek  
 
Protokołowała:   
/-/  
Mirosława Książek-Rduch                                                                                                                                 


